
Protokoll fört vid Årsmöte fredagen 16 februari 2024 med 
SPF Seniorerna Fjärdhundrabygden i Frösthults bygdegård. 
Närvarande 29 medlemmar. 

§1. Ordförande Lars-Olof Legnerfält förklarade årsmötet öppnat. 

Parentation över avlidna medlemmar hölls med en dikt läst av 
Britt Lansfors. 

§2. Sören Lansfors valdes till ordförande för mötet och Ewa Elf 
valdes till sekreterare. 

§3 Till protokolijusterare valdes Yvonne Axelsson och Gunnar Elf 

§4. Årsmötet befanns behörigen utlyst. 

§5. Föredragningslistan fastställdes. 

§6. Styrelsens verksamhetsberättelse föredrogs av ordförande Lars-Olof 
Legnerfält. Årsmötet beslutade att lägga verksamhetsberättelsen till 
handlingarna. 

§7. Revisionsberättelsen föredrogs. 

§8. Lars Olov Legnerfält föredrog den ekonomiska rapporten. 
Årsmötet beslutade att fastställa balansräkningen. 

§9. Årsmötet beslutade att balanserat underskott från år 2023, 
kronor -4 686,64 överförs i ny räkning. 

§10. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för år 2023. 

§11. Beslutades att avsätta 4 600,00 kronor, en höjning med 100 kronor, till 
ersättningar för funktionärer. Ersättningen fördelas av styrelsen. 

§12. Inga inkomna motioner finns att behandla. 



§13. Styrelsen föreslår att entréavgiften ska höjas då dagens avgift på 
70 kronor inte täcker kostnaderna för de olika arrangemangen som anordnas. 
Efter genomförd diskussion beslutade årsmötet att höja entréavgiften från 
70 kronor till 100 kronor. 

§14. Styrelsen förslag till verksamhetsplan 2024 fastställdes. 

§15. Styrelsens förslag till budget för 2024 fastställdes. 

§16. Årsavgiften för år 2025 fastställdes till oförändrat 250 kronor. 

§17. Antal ledamöter i styrelsen fastställdes till 6 st. 

§18. Till ordförande valdes: 
Cristina Lagerlöf nyval 1 år 

§19. Till ledamöter valdes: 
Margareta Lindblom omval 2 år 
Monica Nordqvist omval 2 år 
Mats Hoppe nyval 2 år 
Jonas Sandberg nyval 2 år 
Britt Lansfors kvarstår (vald till 2025) 

§20. Till revisorer på ett år valdes Jan lhrsen och Börje Jodensvi, 
båda omval. 

§21. Till revisorersättare på ett år valdes Ritva Sunnanå Eriksson, omval. 

§22. Till ombud på distriktsstämman valdes Cristina Lagerlöf och 
Mats Hoppe. 

§23. Till ersättare på distriktsstämman valdes Monica Nordqvist och 
Jonas Sandberg. 

§24. Till ansvarig för medlemsregistret valdes Mats Hoppe. 

§25. Till verksamhetsansvariga valdes: 



Friskvård/motion: Sören Sigfridsson gymnastik / Lars-Olof 
Legnerfält boule. 
Reseansvarig: Margareta Lindblom och Britt Lansfors 
Hörsel och synansvarig: Styrelsen 
Studieansvarig: Styrelsen 
Trafikansvarig: Styrelsen 
Hemsidesansvarig: Jonas Sandberg 

§26. Till valberedning valdes Jan Erik Larsson, sammankallande på 1 
år samt Ewa Elf (vald till 2025) 

§27 Övriga frågor: 
1. Margareta Lindblom föreslog att årsmötet gör en skrivelse till Region 

Uppsala beträffande bibehållande av läkarstation och läkare i 
Fjärdhundra. Årsmötet beslutade enligt förslag. 

2. Avtackning, Mats Hoppe och Ove Andersson avtackades för sina 
insatser som studieledare i Iphone för nybörjare. 

3. Avtackning, vår nya ordförande Christina Lagerlöf avtackade avgående 
ordförande Lars-Olof Legnerfålt och avgående kassör Berth Carlson för 
fina insatser under de år de varit verksamma inom styrelsen. Båda 
avtackades med blomma och presentkort. 

§28. Ordförande förklarade årsmötet avslutat. 
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